

二零零七年聯合書院校友日暨畢業五十年及二十五年紀念校友院慶聚餐

27/10/2007

United College Alumni Day 2007 & Reunion Dinner for Alumni Graduated for 50 Years and 25 Years



書院院長馮國培教授及書院校友會會長張煊昌博士均於校友日歡迎會上及院慶聚餐上致歡迎辭。

Professor Fung Kwok Pui, College Head and Dr Thomas H C Cheung, President of the College Alumni Association, delivered welcoming speeches at both Alumni Day and Reunion Dinner.



近一百位聯合校友及家屬參與校友日，聚首一堂。

About 100 United College Alumni and family members joined the Alumni Day.

聯合校友遊覽校友徑、參觀岑才生聯合書院校史文物館及胡忠多媒體圖書館。

Alumni toured the campus along the alumni trail and visited the Shum Choi Sang United College Archives and Wu Chung Multimedia Library.



(左起) 院務主任李雷寶玲女士、輔導長王香生教授、校友會副會長何萬森先生、校友會會長張煊昌博士、院長馮國培教授、中大校友事務處處長李介明先生、校友會理事會主席李國忠先生及中大校友事務處主任楊如虹女士主持切餅儀式。

(From left) Mrs Christina Li, College Secretary, Professor Stephen Wong, Dean of Students, Mr Ho Man Sum, Vice President of UC Alumni Association, Dr Thomas H C Cheung, President of the UC Alumni Association, Professor K P Fung, College Head, Mr Li Kai Ming, Director of the University's Alumni Affairs Office, Mr Simon Lee, Chairman of UC Alumni Association Council, and Ms Antonia Yeung, Assistant Director of the University's Alumni Affairs Office, conducting the birthday cake cutting ceremony.



每年校友日書院都安排不同的親子活動坊，讓校友父母和小朋友一同參與。今年工作坊主題為「親子同製曲奇餅」。United College has established a tradition of organizing children and parent activities for UC alumni and their children. This year, a Cookie Baking Workshop was organized and all participants enjoyed the process of baking cookies by themselves.



聯合校友和小朋友完成愛心曲奇餅後一同合照。

UC Alumni and their children posed a group photos with their homemade cookies.